
PROTOKÓŁ nr XLIII/2013 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia  29 października 2013 roku 

w sali świetlicy środowiskowej w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 13.00, godz. zakończenia 15.30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 14 radnych 

Zaproszeni  goście: 

1. Wójt Gminy-Bogdan Sośniak  

2. Sekretarz Gminy-Jerzy Szyja 

3. Radca Prawny- Wanda Balas 

4. Skarbnik Gminy-Zbigniew Kowalik 

5. Wicestarosta Powiatu – Henryk Kiepura 

6. Dyrektor GZO w Opatowie – Dorota Grzelińska 

7. Sołtysi 

 

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami  

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013  

6. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. zmian do budżetu gminy na 2013r  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

9. Sprawy bieżące  

10. Zakończenie XLIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów.  



Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy –Witold Łacny , powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Na wniosek Przewodniczącego Rady, porządek obrad został przyjęty.  

Ad-3. 

Protokół z poprzedniej sesji został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad-4 

Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności między sesjami: 

- realizacja budowy sieci kanalizacyjnej – oddana w Opatowie do użytku 30 września 

br. , na dzień obecny jest około 190 podłączeń 

- dalsza kanalizacja gminy na etapie projektu Iwanowice Małe 

- złożony został wniosek o  umorzenie części pożyczki zaciągniętej na kanalizację w 

Złochowicach, 

- zbliża się koniec remontu części szkoły w Złochowicach przeznaczonej na otwarcie 

Kubusiowego Przedszkola  

W punkcie tym Wicestarosta Henryk Kiepura udzielił informacji na temat bieżącego 

funkcjonowania powiatu. 

Przedstawił projekty remontów dróg, które będą do realizacji w najbliższym okresie. 

Zostanie m.in. wyczyszczone pobocze drogi z Iwanowic Małych w stronę 

Zwierzyńca Pierwszego, a także przy drodze koło Gimnazjum w Opatowie w stronę 

Wilkowiecka 

Mówił również o odbytych powiatowych imprezach kulturalnych w roku bieżącym 

Ad-5 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013 – sprawa 

została szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Spraw Socjalnych. Z pozytywnym stanowiskiem Komisji zapoznał Przewodniczący 

Tomasz Macherzyński. 

Rada Gminy w całości zaopiniowała przedstawiony materiał pozytywnie, bez 

dodatkowych uwag. 



 

 

Ad-6. 

Sołtys wsi Opatów Henryk Edelman zapytał co dalej z kanalizacja w Opatowie, w 

miejscach gdzie została nie zrobiona. 

-wyplantować plac koło remizy OSP w Opatowie 

- naprawić tablice informacyjne na wsiach 

Wójt Gminy wyjaśnił odnośnie kanalizacji -  dla miejsc gdzie nie ma jeszcze 

kanalizacji w Opatowie jest opracowywany projekt 

Sołtys wsi Opatów zwrócił uwagę Wicestarosty odnośnie odcinka drogi w Opatowie 

na skrzyżowaniu w stronę Iwanowic Dużych, jest w tragicznym stanie. 

Radny Piotr Rojszczyk  podziękował  Panu Popędzie i Panu Kiepurze  za dobrze 

wykonaną  pracę   przy cieku wodnym w Złochowicach 

Poprosił  aby „wydesygnować  pieniądze na zakup piły spalinowej dla grupy 

pracującej pod nadzorem pana Kiepury i Popendy.” 

Sołtys wsi Iwanowice Małe Jan Ślusarczyk  zwrócił uwagę z nadal nic nie jest 

zrobione ze skrzyżowaniem z drogi krajowej na drogę powiatowa w Iwanowicach 

małych, skrzyżowanie jest w  bardzo złym stanie, trudno podjechać pod górkę, jak 

przyjdzie śnieg w ogóle nie będzie to możliwe. 

Wicestarosta wyjaśnił, ze Powiat nic nie może zrobić w tej sprawie, gdyż odcinek ten 

należy do zarządcy drogi krajowej.  

Sołtys Brzezinek Zbigniew Oziębała – zakręt z drogi krajowej w stronę Wilkowiecka 

jest ciasny, ciągle uszkadzana jest rura zabezpieczająca 

Radny Tomasz Macherzyński przypomniał, ze na ul. Leśnej w Opatowie trzeba 

zamontować 1 dodatkowy punkt świetlny. Kilka razy już było monitowane.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że sprawa jest trochę skomplikowana ze względu na 

procedury. 

Radny Dariusz Zając – w Waleńczowie nie wszyscy maja wodociąg, może nareszcie 

należałoby tym ludziom    cos zrobić. 

Wójt Gminy wyjaśnił, ze gospodarka wodnościekowa pozwoli  połączenie wody  ze 

ściekami i w ten sposób zostanie przygotowana dokumentacja. 



Radny Józef Chyra – zmienić terminy wywozu śmieci, żeby ujednolicić wywóz 

wszystkich pojemników w jednym terminie. Oraz żeby na szkło wprowadzić 

pojemniki a nie worki.  

Wójt Gminy wyjaśnił, ze taki monit będzie brany pod uwagę przy następnym 

przetargu.  

Ad-7. 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej  

 – Skarbnik Gminy Zbigniew Kowalik  zapoznał z projektem  uchwały oraz 

poinformował o celowości podjęcia takiej uchwały czyli, że kredyt  w kwocie 

545.305,13 zł zostanie zaciągnięty, z przeznaczeniem  na finansowanie zadania p.n. 

„Budowa systemu kanalizacji sanitarnej w miejscowości Opatów.  

 -  Uchwała w ww.  sprawie  została podjęta  jednogłośnie , przy 14  głosach   „za”. 

 

Ad-10. Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Radu Gminy 

zamknął  XLIII zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

 

Protokołowała 

Joanna Krotla


